
Hei Trond, 
 
Takk for tilsendt. 
 
Jeg mener flere av punktene, både av det som står under og i vedlegget ikke er riktige. 
Jeg mener at en utvikling av Leangen som racing bane i kombinasjon med handel, næring og noe 
bolig, slik den ligger i dag har bedre forutsetninger enn det som beskrives i mailen fra deg. 
Det kommer som jeg sa på tlf et eget skriv på dette, som Leangen Travbane har bedt meg lage. 
Terje er slik jeg kjenner han en flink og hyggelig fyr, men han er vel ikke den eneste i byen som være 
delaktig i en slik utbygging slik du skriver. 
Jeg tror travet kan finne gode partnere som kan sikre at Leangen blir et godt prosjekt i kombinasjon 
med en racing bane. Kan godt hende at Prora kan være en god partner der, men bestemmer man seg 
for noe slikt bør man vel søke bredere for å se hva de forskjellige aktørene mener.  
Uansett vil dette være en diskusjon som er opp til Leangen travbane og andre enn meg å avgjøre. Jeg 
har blitt bedt om å vise hvilke muligheter som ligger i å beholde banen der den er i dag og det er det 
jeg lager ferdig et skriv på. 
 
Mvh 
 
Kolbjorn Selmer 

07.08.13 


